
Application Guide  for International students        



Hello!
Thank you very much for your attention to Shenzhen University(SZU). we 
strongly recommend that you read this application guide carefully so that 
you can successfully complete the application procedures.

The Application Procedure of International Students in SZU mainly Includes the Following Steps:
I. Pay attention to the latest international student admission information and majors catalog of 
SZU. 
II. Visit the official website of College of International Exchange(CIE) of SZU.  Log in system 
and fill in personal information and visa information, upload documents as required and the 
payment voucher of application fee, then submit application.
III. Log on the application system in time. Get the admission progress and result of the 
application. 



1.Please visit the official website of CIE https://lxs.szu.edu.cn/  click “Registration” or 
this link https://status.szu.edu.cn/szulxs/stuzs/stuLogin.action?fpage_id=216  to start the application. 

II、Online Registration  



2. Please choose the category intake semester and majors. (Eg. Phd Students)



3.Basic Information. 
Fill out Basic information. Note: (1)Application form after checking we will inform you by E-mail, please 
ensure that this email is effective. (2)The "Full Name on Passport" should be consistent with the full 
name on your passport. This information will be used for documents related to your admission, all 
stages of your study, and graduation, and cannot be changed. (3)Keep consistent with the same on the 
passport.



Click “Next” to fill in Personal Information, Language Proficiency, Contact Information, Emergency 
Contact Person, Education Background, family Members and Guarantor in China and so on. Please 
make sure the passport number, surname, given names and passport. validity are the same as your 
passport. The place of birth should be the same as the place of birth on the passport. If there is no 
place of birth on the passport, please fill in according to the actual situation.



Education Background:
Please fill in the complete educational experiences from primary school till now

"Family Member" is mandatory to fill in. Please complete the family member information 
according to actual situation.



The guarantor is advised to fill in the applicant's relatives, colleagues, friends and tutors. SZU or the 
departments, colleges and staffs of SZU, the embassy and the applicant are not allowed.



4.Visa Information
Fill in according to actual situation.  If no visa is available, select None. If you have valid Chinese visa, 
please select the current visa, visa type, visa number, visa validity date, visa issue place, date of entry, 
etc.



5. Documents
The uploaded photo must be a recent color photo with a white background, 
including complete & clear facial features and centered position. Life photos 
or self-portraits with scenes in the background are not allowed.
All uploaded materials must be original or notarized translation of the color 
scan copy, not black and white scan copy.
Make sure that the file format is authentic, complete, and clear.
If you are under the age of 18 at the time of admission, please upload the 
Guardian's Letter of Guarantee in the "Other Attachments". 
Other documents which can prove learning ability and comprehensive quality, 
such as award certificates and published papers, can be uploaded to the 
"other attachments".



Please upload the application materials as required.



6. Other Information 
Please fill in according to the actual situation and requirements.

Recommender Information: If there is no referees, 
you can leave it.



Dormitory Application
Scholarships Application



BY POST
If you need the original copy of admission notice, please fill in 
the recipient, address, postcode, telephone number and other 
information accurately and completely. In order to receive the 
offer letter successfully, please fill in the address of mainland 
China in Chinese and the address of other countries or 
regions in English.

Others



Pay the application fee, fill out the name of Payer, upload  the 
Payer’s passport and the payment voucher of application fee. 



7. Submit Confirmation
Click the green button “Submit” and click “Confirm”



Or click the website: https://status.szu.edu.cn/szulxs/stuzs/stuLogin.action?fpage_id=216
to check the application status.

8. Application Status Checking
Please be patient to wait for our review. We will send an email notification of the review result. 
Applicants can log on the system from the official website of CIE to check the application status.



深圳大学国际学生申请指南         



同学，您好！

十分感谢深圳大学的关注。在申请开始前，我们强烈建议你认真阅读
这份申请指南，以便你能顺利完成申请流程。

深圳大学国际学生申请流程主要包含如下步骤：

一、查询深圳大学国际学生最新招生简章和专业目录。
二、登录深圳大学国际交流学院网站在线报名，进入系统填写个人信息并
上传申请材料和申请费支付凭证，提交申请。。
三、及时登录系统和注册邮箱，查询审核进展及录取结果。



1. 在深圳大学国际交流学院的网站https://lxs.szu.edu.cn/ 点击新生报名进入报名系统，
或直接进入网址：https://status.szu.edu.cn/szulxs/stuzs/stuLogin.action?fpage_id=216
同意学校的规定。

二、在线报名  



2.选择申请的留学生类别、就读学期号、专业（以博士研究生为例）



3.基本信息
填写个人基本信息。请注意：（1）请确保邮箱有效。（2）“护照姓名”需与护照上
的全名保持一致；此栏信息将用于录取、在校及毕结业等相关材料，不可更改。
（3）护照姓和护照名与护照上的必须保持一致 。



点击“Next”，填写个人基本信息、语言能力、联系方式、紧急联系人、教育背景、家
庭成员、在华事务担保等信息。请严格依据护照准确填写护照号、护照姓、护照名、
护照有效期。出生地请和护照上的出生地点一致，如护照无出生地点，请根据实际情
况填写。



请填写小学至今的完整教育经历

“家庭成员”为必填项，请根据个人实际情况完整填写家庭成员信息。



在华事务担保人建议填写申请人亲属，同事、朋友、导师亦可，不得填写深圳大学或
深圳大学的所属部门、学院以及工作人员，也不得填写使馆、申请人本人。



4.签证信息 
根据实际情况填写，如现无签证，请选择“无”。如有，按实际情况选择现有签证、签
证种类、签证号、签证有效期至、签证签发地、入境日期等。



5.上传申请材料

    上传的彩色证件照务必为近期彩色照片，背景颜色为白色，面部特征完整、清
晰，位置居中，不得采用背景有景物的生活照或自拍照。
    所有上传的材料，必须为原件或公证翻译件的彩色扫描件，不可以上传黑白扫
描件。
    请务必真实、完整、清晰，按照系统要求的文件格式上传。 
    入学时未满18周岁的申请人，请务必在“其他附件”处上传《监护人保证书》。
    其他可证明学习能力和综合素质的文件，如获奖证书、发表论文等可以上传到
“其他附件”。



请按照要求上传申请材料



6.其他信息
请按实际情况及需求填写。

推荐人信息  如无推荐人可不填。



住宿申请
奖学金申请



邮寄地址 
如选择接收录取通知书方式为“邮寄”，请准确、完整
填写收件人、地址、邮编、电话等信息，以便顺利收
到录取通知书；中国大陆地区地址请用中文填写，其
他国家或地区地址请用英文填写。

其他信息



支付申请费，并上传缴费凭证



7. 确认提交
点击绿色按钮“Submit”，确认提交请点击“confirm”。



也可以直接进入网址：
https://status.szu.edu.cn/szulxs/stuzs/stuLogin.action?fpage_id=216
查询审核状态Search 

8.查询审核状态
请耐心等待我们的审核，审核结果我们将邮件发送通知，申请人可以从国际交流学院的
官网上进入系统查看申请状态。


